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Subject: RE: Nieuwsoverzicht 4 juni
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Ha Tamara,

Nog even de laatste aanvullingen:

Wat vindt u ervan dat niet alle scholen open gaan maandag?
- Komende maandag moeten alle middelbare scholen open. Want op school leer je het beste.
- De Onderwijsinspectie neemt contact op met scholen die nog niet zeker weten of ze helemaal open gaan. We gaan ervan uit

dat ook deze scholen snel volledig open gaan.

Reactie op rapport over homoconversie

-  Iedereen moet in Nederland altijd en overal zichzelf kunnen zijn.

- Elke praktijk die erop gericht is iemands seksuele voorkeur of gender te veranderen keuren we af en moeten we

tegengaan.

- In opdracht van de VWS, OCW en J&V is onderzoek gedaan naar pogingen tot homoconversie in Nederland.

- Gelukkig lijkt het hier niet vaak voor te komen. Het onderzoek geeft aan dat het in ieder geval om 15 aanbieders gaat.

- Maar elke keer dat het aangeboden wordt of dat iemand het moet ondergaan is er 1 teveel.

-  Daarom steunt het kabinet religieuze organisaties bij het maken van een gedragscode tegen homoconversie.

~ En stelt het kabinet steunpunten in waar mensen terecht kunnen met vragen over hun seksuele voorkeur en hun geloof
als ze daarmee worstelen.

2 Ook start het kabinet naar aanleiding van het rapport ‘Voor de verandering’ met een onderzoek welke verdere wet- en

regelgeving ingezet kan worden om homoconversie tegen te gaan.

De Tweede Kamer vroeg homoconversie strafbaar te stellen. Waarom doet u dat niet?

= Hoe we homoconversie het beste kunnen tegengaan is nu nog niet goed te bepalen.

- Daarom kiest het kabinet voor een verkenning van mogelijke wet- en regelgeving die dat doel het beste kunnen dienen.

- Hierin wordt ook meegenomen hoe individuele vrijheden worden beschermd door grondrechten als het

zelfbeschikkingsrecht, de keuzevrijheid en het discriminatieverbod.

- De verkenning van de mogelijkheden wil het kabinet in het najaar van 2021 afgerond hebben, waarna een zorgvuldige

afweging gemaakt zal worden welke maatregelen daadwerkelijk getroffen worden.

Van @minvws.nl>

Verzo y 21 08:44

Aan: Ark, T. van (Tamara) <ERFES@minvws.nl>
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SEEN @minvws.nls;

Onderwerp: Nieuwsoverzicht 4 juni

Goedemorgen Tamara,

oC een staartje

Bovenstaande Is de kop in het AD en alle kranten schrijven over wat besproken is in het debat gister. Het gaat vooral over de financiéle

voorschot dat het ministerie heeft betaald woolAD denkt dat dit mogelijk een voorschot is van meerdere potentiéle missers van het

kabinet. NRC geeft aan dat jij wel duidelijk zij dat dit voorschot een gebruikelijke gang van zaken is in een
ie.

In de Telegraaf is er ook

aandacht voor waarbij de uitspraak naar boven komt dat de onderste steen boven moet in de situatie me e Volkskrant stelt dat de

minister erkent dat er naast prijs, kwaliteit en volume mogelijk meer redenen waren om 5.1.2e e deal te geven. Daarnaast stelt de krant

dat de vraag

~E-
waaro on van duizenden andere aanbieders. Afsluitend nog het Financieele Dagblad met de titel

‘mondkapjesdea olledig vo cierd’

5.1.2i Procespositie Staat
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Overig nieuws:

buiten verzoek
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buiten verzoek

Alle kranten schrijven deze ochtend over het debat van gister. AD kijkt vooral verder naar de volgende versoepelingen en geeft aan dat het

kabinet naar half juni over besluit. Trouw stelt dat nu de crisis is geweken, De Jonge de gevierde man is.

In de NRC een intervieweG =omdat ze ervoor kiest om geen vaccin te nemen.

Ze is sceptisch over het vaccin en spreekt zich er dan ook duidelijk tegen om het niet te nemen.

Twee jaar nodig voor inlopen achterstand in operaties
Gisteren stond het ook al in de kranten en vandaag schrijft De Telegraaf er ook over. De Nederlandse Vereniging voor Anesthesiologie heeft

uitgerekend dat er twee jaar nodig is om de achterstanden weg te werken. Dit komt vooral omdat de inhaalzorg tegelijk moet gaan met

reguliere zorg. Hierdoor is niet de ruimte om het in zo’n korte tijd in te halen.

De zorg moet weer terug naar de dokter

5.1.2e chrijft in de Telegraaf een opiniestuk over dat het zorgstelsel drastisch moet veranderen. Het is

momenteel een melkkoe voor organisaties die weinig met zorg van doen hebben. Deze onnuttige organisaties die aan het zorgkosteninfuus

hangen en bureaucratie zijn de twee oorzake het fout gaat met de zorg. Medische geschoolden moeten de organisaties aansturen en

de bureaucratie moet weg is de conclusiece
Organon terug en wil zichzelf opnieuw uitvinden

Zowel het NRC als het Financieele Dagblad schrijven over Organon dat na veertien jaar terug is. Organon, bekend van ‘de pil’ wil meer gaan

doen dan anconcepe KERhet bedrijf. Het bedrijf gaat zich richten op biosimilars (goedkope versies van biologische

medicijnen), een reeks oudere merkgeneesmiddelen en medicijnen vecor vrouwen,

Advies gezondheidsraad over Jansen vaccin van woensdag

Het advies van de Gezondheidsraad is theoretisch goed te volgen, maar praktisch lastig te hanteren.

Belangrijk is dat de Gezondheidsraad benadrukt dat het Janssen-vaccin effectief en voldoendeveilig is.
1. Minister Hugo de Jonge zei woensdag: advies Gezondheidsraad is theoretisch goed te volgen maar praktisch lastig te hanteren.

2. Janssen is een veilig en efficiént vaccin zegt de Gezondheidsraad. Ze adviseren ook gemaakte afspraken te laten staan. Met 1 prik ben

je klaar.

3. Mensen die vanaf woensdag een afspraak voor vaccinatie mogen maken krijgen een Mrna vaccin ( Moderna of BioNtech/Pfizer)
4. Dit omdat Mrna vaccins nét ietsje beter zijn en we de luxe hebben dit te doen.

5. De Jonge werkt aan een keuzeoptie voor wie het veilige Janssen (in 1 keer klaar) goed geinformeerd wil. Hij komt komende week met

een brief. Er zitten wat haken en ogen aan.

6. Dus het vaccin is goed en veilig voor een individu, maar wordt ook nog inzet uit praktisch oogpunt bijv bij militairen op missie en

zeevarenden. Handig: 1 prik genoeg. Maar de Gezondheidsraad adviseert wel om dealgemene inzet van het vaccin te wijzigen.

7. ledereen die Janssen heeft genomen, heeft daar verstandig aan heeft gedaan. Dat zegt de GR ook. En iedereen die een afspraak heeft

met Janssen, kan die ook gewoon laten staan. Mensen die een voor woensdag afspraak hebben voor Janssen en die alsnog willen

verzetten, kunnen dat ook doen, telefonisch bij de GGD

Desgevraagd: We wisten al wel dat er een heel zeer zeldzame bijwerking bij hoorde, maar uit de laatste cijfers blijkt dat die bijwerking heel weinig

blijft voorkomen, veel minder dan bij AstraZeneca.
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Suriname

In de Telegraaf een artikel over de slechte situatie in Suriname en dat ze alle hoop vestigen op hulp van Nederland. Vandaag vertrekt er hulp
vanuit Nederland.

Wat gaan we daar doen:

- De situatie in Suriname is zeer ernstig, we hebben heel goed contact met de Surinaamse autoriteiten daar en hier in Nederland. Samen

zetten we ons in om daar zo snel mogelijk hulp te bieden.

-  Vrijdag verre JE SECRETIN
met een team medici naar Suriname. Zij gaan samen met de Surinaamse specialisten

kijken wat er nodig is om de pandemie daar te bestrijden

- BEE op een ‘fact-finding mission” om te kijken hoe we Suriname zo snel en goed mogelijk kunnen helpen. Wat is er

nodig, waar is het nodig en wie kan wat doen.

- Dinsdag is er een vliegtuig met zuurstof en beschermingsmiddelen vertrokken

-  Woensdag vertrokken er militairen om dat materiaal operationeel te maken

-  Beschermingsmateriaal, medicatie, medici, zuurstof en zo snel mogelijk vaccins sturen maken samen een omvangrijk steunpakket aan

Suriname

Vaccins:

-  Vaccins zijn uiteindelijk de uitweg uit de pandemie, wij hebben besloten om naast onze donaties via COVAX ook bilateraal vaccins te

doneren. Dit vanwege onze speciale relatie met Suriname.

- Zo spoedig mogelijk, naar verwachting volgende week, gaan we de eerste 40.000 dosis AstraZeneca leveren aan Suriname.

- Ook werken we aan een donatie van 50.000 stuks Moderna, dit zal in twee delen worden geleverd en we hopen dit ook zo snel mogelijk

te kunnen leveren.

- Daarnaast zullen we later deze maand, zo snel als dat mogelijk is, 500.000 tot 750.000 doses AstraZeneca leveren. Natuurlijk als de

leveringen aan Nederland dat toestaan.

- Dit zal geen problemen opleveren voor de Nederlandse vaccinatiestrategie omdat we meer vaccins hebben ingekocht dan wij zelf nodig
hebben.

- Als we eerder vaccins kunnen leveren dan zullen we dat natuurlijk doen.

- Als blijkt uit het verslag van [EEdat er hulp in andere vormen nodig is gaan we daar ook naar kijken

Er gaan AstraZeneca prikken naar Suriname, het animo in Nederland voor AstraZeneca was niet denderend, krijgt Suriname nu de afdankertjes

van Nederland?

- AstraZeneca is een heel goed en effectief vaccin. In Nederland, maar ook in bijvoorbeeld het Verenigd Koninkrijk zijn heel veel mensen

succesvol ingeént met AstraZeneca.

- In Nederland wordt nog steeds met AstraZeneca geprikt, daarom kunnen we ook niet alles in 1 keer leveren.

- AstraZeneca is het beste te bewaren en verplaatsen in normale koelkasten, daarom kan het snel en direct worden ingezet.

-  Daarnaast sluit het goed aan bij wat er al is gebruikt in Suriname. De routines, checks, en protocollen kunnen zo hetzelfde blijven.

- Ook sluit het gebruik van AstraZeneca aan bij de vaccins die via het COVAX programma binnen zullen komen.

Alvast een fijn weekend,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Communicatie

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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